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Zajímalo by mě jestli používáte kolku k práci :-( (kolem baráku a jak(orání sekání trávy pluhování
apod)? A když tak vložte foto.
Hrošík2 24.10.2009 16:52:51

Dneska jsem se díval jak se snaží poorat si zahrádku a napadlo mě jestly by nešel
použít k tomu místo elektromotoru naviják co máme na kolce?
Řezňa- 24.10.2009 17:14:09

No nevím jestli na orání, ale hodně záleží na velikosti pluhu. Pár krát sme orali taky
navijákem ale na traktoru domácí výroby. Jinak kolka na to že má 170ccm tak se
zapřaháva dost. Vezlo se lešení které měli skoro 500kg a jako sunuo seto. Foto 

 

 

 Pak foto na profilu. Jedná se o kolku bez redukce s variátorem, obsah jen 170ccm a co
vše to zvládá.
jarda58 24.10.2009 17:14:54

Zítra vozík pilu a tradá na dřevo
QuincyMax 24.10.2009 18:05:52

Používám ji jako prostředek poslední záchrany, když zapadnu s Multikárou B-)
zmizík_zaks 24.10.2009 18:12:08

Dříve to bylo tak 70% práce a zbylých 30% zábava, teď je to tak 50 na 50, ale kolka
vozí náklady, tahá valníky, tahá dříví v lese, bránuje a smykuje pole a já nevím co
ještě... Tady malá ukázka: 

FIGURA 24.10.2009 19:29:42

;-)   

MARTIN72 24.10.2009 19:43:11
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To byl vlastně ten prapůvod koupě čtyřkolky těžba dřeva na otop na těžko přístupných
místech použití jako železný kůň no a pak jsem zjistil že je to i docela zábava teď sice
dál dělám 50 kubiků ročně ale hlavně se bavim.No a protože i brácha zjistil že "práce v
lese je zdravá" tak si ji pořídil taky....jasně na práci.
Hradec 24.10.2009 19:45:09

FIGURA> Tak to musím souhlasit.Tahat dřevo joo to zvládne a na jedničku!Když jdu do
lesa na dřevo,tak super pomocník. (y) Jinak tahám písek do velkých stoupáků a taky už
jsem vezl 1300.kg zámkovky.Mašina bez problémů ale chudák vozík. :-DD :-DD
Řezňa- 24.10.2009 19:49:20

Dneska sem byl makat v lese, seti sme toho fakt moc. Bylo tam asi 15lidí a jelo se.
Dojel tam traktor ale jak došli zásoby vždy se zajelo na kolce nebo něco malého
převezt kolka to jistila. Ted je v servise tak všecko pěšo... hrůza
FIGURA 24.10.2009 19:49:58

no tohle bylo syrový a opravdu těžký. Na asfaltce do kopce nemít předek tak jsem byl v
.... Přece ale nepotáhnu vlek na vyvážení prázdnej :lol:   Občas ještě vláčí
MARTIN72 24.10.2009 19:57:25

FIGURA> Což oto dokopec to tak ňák jde ale skopec je to s takovou náloží velká
sranda.
FIGURA 24.10.2009 20:02:25

skopec je v poho. Ten velkej je bržděnej. 14 dní jsem nebyl a už mám absťák :lol: 

  to jsem ještě neměl malej na vyvážení, proto vzadu chybí :lol:
MARTIN72 24.10.2009 20:17:34

FIGURA> Já jsem si říkal že to nemáš jen tak tuna je váha.Mám vyvážečku samo domo
sklop s ramenem(ramínkem)naviják dvě nápravy no ale stejně,natáh sem naní buk
polom v průměru cca 50cm délka 2m 2ks.A mazal s kopce kola na kawě ve štorcu furt
pryč ta nájezdovka by semi v tu chvíli sakra hodila.
FIGURA 24.10.2009 20:24:11

MARTIN72> taky jsem furt řešil vyvážečku. Tohle je docela dobrý, ale ne na klády. Dej
nějakou fotku
MARTIN72 24.10.2009 20:36:33

FIGURA> Hele viděl si někdy opici jíst pěkně příborem ne viď.Tak to sem přesně já s
počítačem tak ňák zvládnu mobil,trochu dvd ale fotku s mobilu do počítače normálně
nechápu.Jeto okopírovanej kranan s hydraulickým ramenem odpojitelnou a sklopnou
druhou nápravou. ps. s těma fotkama poprosim děti.
Aligator.avs 24.10.2009 20:38:08

Většinou vozík a tahá se porůzu nejčastěji dřevo jinak na orání je traktor :-P
FIGURA 24.10.2009 20:39:01

MARTIN72> tak jo. Popros je ;-)
Rytepo 24.10.2009 22:24:52

Zdar kolkaři.Silně uvažuji o využití kolky na sečení .Máte stím někdo skušenost?
jarda58 24.10.2009 23:31:30

Stránka 2/9
02.03.2012 18:34:52

Motorkáři.cz



Používáte 4kolku i k práci?
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1575&fid=31

Rypeto) blbě se naklepává
NewForce 25.10.2009 10:26:30

Používám kolku jen na práci. Tahání dřeva, vozíku, a v neposlední řadě i sekání trávy.
Kdysi dávno se tady na fóru prodávala sekačka původně tahaná koněm, ale upravená
za čtyřkolku, tak jsem ji koupil. Je to lištovka a seče dobře
Orgovany  25.10.2009 10:34:42

Kolku používáme hodně i na práci kolem baráku a v lese. V poměru tak 50/50. Naložil
jsme na vlek 1200 kg žulových kostek na vlek protože jsem byl fakt zvědavej jak to
dopadne. Kola na vleku byli nechutně rozpláclí, ale koka to po motorický stránce nijak
necejtila. Táhli jsme to po zahradě do kopečka, vlek vytlačil koleje jako v Polsku na
silnici :-) . Před barákem byl pak trochu problém vyjet prudkou cestičku protože kolka
hrabala. Zatlačil jsem a byla nahoře (y) . Jinak se nám s ní jezdí líp než s traktorem.
Jedinou nevýhodou je, že koule je utopená mezi kolama hned u diferáku, takže
nemůžem tak prudce zatáčet - na to si musíme dát majzla jinak by jsme prorazili gumy
:-( .
Petr_max500 25.10.2009 13:09:53

Z větší části na práci: 

 

 

 

 

jarda58 25.10.2009 13:14:58

Max500) v tom vinohradě-velká paráda
Hrošík2 25.10.2009 13:20:47

Max500> I vtom sadě je to paráda! No jo naši malí zemědělci! Těm je hej! :lol: :lol:
tvrdasek 25.10.2009 16:00:44

FIGURA> Pekny fotecky...
FIGURA 25.10.2009 18:17:47

tvrdasek> dík  Max500 - paráda :-DD Pejsci mojí kolku taky milujou!  Dej vědět, až ze
sklepa povezeš plný bečky (y) :lol:
Saimon 25.10.2009 18:25:30

Chlapi já ji taky využívám :-DD   

Čagy 25.10.2009 18:39:06

odpověď je ano:-)
pospa 25.10.2009 21:37:06
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sem tam ji pracovně využiji na vození např.dřeva 

 

 vozék je dělán za teru proto je tam ta sedačka
Cali 26.10.2009 08:12:28

Saimon1> :-DD
Hrošík2 26.10.2009 09:27:30

pospa> Ale klidně si tam může sednout i brigádník ne? :-D :lol: :lol:
Marinemen 26.10.2009 11:08:02

Vzhledem k tomu že pracuji ve firmě která má na starosti údržbu a servis převaděčů
pro mobilní telefony je pro mě 4kule v zimě takřka nezbytná. Dostat se k sloupům
autem byl horor ale dneska už je to pohoda. Jen je zajímavé že místním auto nevadilo
ale jak vidí 4kuli hned (ne všichni) mávají rukama a dělají jiné posuňky.
Hrošík2 26.10.2009 13:23:48

Marinemen> A to taháš kolku na vozíku za autem nebo jezdíš po ose?
Marinemen 26.10.2009 16:14:06

Hrošík2> No pokud je to dál tak autem na vozíku a taky to záleží na tom co tam
nahoru vezu.Ale z 80 % to dělám tak že zajedu někam do středu sítě co mám
dělat,tam shodím kolku z vozíku a vyrazím.Jednou jsem jel na jeden převaděč na
třikrát - vezl jsem tam náhradní bloky a zdroje a chudák kule to nepobrala.
Hrošík2 26.10.2009 16:25:39

Marinemen> A co máš za služební kolku? A to máš i svou soukromou nebo ji můžeš
využívat i k soukromím účelům?
flodur 26.10.2009 22:12:45

Ahoj já jsem si deltu force pořídil jenom na práci do lesa tahám sní dřevo ven.A na
snih.Ale poslední dobou mám nějakej apsták tak jí beru provětrat :lol: .
Marinemen 27.10.2009 09:37:28

Hrošík2> No napůl,firma mě na ní půjčila a já to splácím formou jako leasingu,jinak ji
používám soukromě jako ďas,letos jsem jí vzal na výlet do Rumunska.Až jí splatím,což
bude za rok bude jen máááá.
Hrošík2 27.10.2009 12:46:43

Marinemen> Tak to Ti jenom můžu závidět! Myslím tím Tvého zaměstnavatele že Ti
vyšel takto vstříc? A to máš Grízu 660 nebo 700?
Marinemen 27.10.2009 16:44:08

Hrošík2> 660 a je to mazlík
Placa 01.01.2010 22:02:12

Likvidace stromů, které nevydržely loňský, první, mokrý sníh ;-) Grizzly je
nezaplatitelnéj pomocník :-)  

Placa 01.01.2010 22:02:43
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Likvidace stromů, které nevydržely loňský, první, mokrý sníh ;-) Grizzly je
nezaplatitelnéj pomocník :-)  

sherwood 14.01.2010 21:10:06

já s ní třeba vytahuju auta :-DD  

Mňojo 14.01.2010 22:11:33

já s ní potahuju po lese tuhle obludu  

Janeg 22.02.2010 11:04:23

Řešil jsem problém, zda traktor či 4kolku. Protože mulčuju trávu (1ha) a foukám sníh z
cesty (1km) občas zajedu do lesa pro dřevo či chvojí. V Kingquadu tedy 36kW s
variátorem, který mě vozí i po silnici. S traktorem bych nedosáhl ani požadované ceny,
ani všestrannosti. Naprostá spokojenost.  JiM
mihcal 22.02.2010 17:05:56

To bych svým čtyřkolkám udělat nemoh´, abych je obtěžoval prací. :-D  Jsou 100% jen
pro mou radost. :-DD
Jarin4X4 17.08.2011 21:28:13

;-) 

 

Qwerty-HE 17.08.2011 23:52:47

Jasne :-DD  Asi 10 vlečiek dreva (cca.700kg) minulý mesiac,sneh v zime a vyťahovanie
zapadlých kolek ;-)   Supr pomocník :-DD
rancher 13.10.2011 20:58:25

Bude tuhá zima... ;-) 

rancher 17.10.2011 16:36:21

viki 27.10.2011 15:44:03

sherwood>já s ní třeba vytahuju auta :-DD  

  se divím že tam ten vůl jel stím tranďálem dyt to tam je jak po výbuchu bomby od té
doby co to tam vymlel ten liják
Aligator.avs 27.10.2011 15:50:14
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viki999> Dej sem fotku jak má vypadat pořádná zimní radlice co se tahá za kolkou (s)
leos2 27.10.2011 15:54:49

Když vidím ty vaše přeplněný vlečky , tak si vzpomenu na známého , ten jel taky jak
mistr světa s plnou vlečkou hlíny, a při brždění ho vlek stáhl do rybníka.Měl Can-Am
.Rám ohnutej všude voda ..  koledujete si o to tady všichni.
větvičkář_Rox 27.10.2011 16:37:57

Leos2> noak rám na Kenemu se dá prej vohnout i bez vozejku :-DD :-DD :-DD   Bez
prdele - to máš naprostej recht. Kolky na to co s nima děláme (Cali a Figura obzvlášť),
nejsou primárně stavěný. S tim musí každej počítat a zodpovídat za případný průsery
(y)
DEAF 4x4 27.10.2011 18:14:56

je výborná na tahání dřeva z nedostupných míst

 

štír 29.02.2012 20:17:45

 

 Tak pracuje moje Jumbo. :-D
Bombardier_BB 29.02.2012 20:27:07

A ja takto, B-) a mám aj mulčovačku... ale foto nemám,,,, ale zadovážim (s) :-DD 

štír 29.02.2012 20:30:04

:-DD Bombardier_BB> (y) taky vozí to moje slůně dřevo..,ale foto nemám..máš hezký
stroj.
Bombardier_BB 29.02.2012 21:09:16

štír> Ďakujem    Ked budem mulčovať, to bude dobré fot, len to nemám,,,, "zatiaľ" (s)
Jaroslav666 29.02.2012 21:17:32

štír> Teda tohle mě čeká. Zatím jezdím osekávat větve a dělám prořez, ale ještě tento
týden začnu svážet /pokud to v lese zatím nikdo neukradne/ :
štír 29.02.2012 21:20:19

Jaroslav666> hm tady se taky krade připravený dřevo :
Jaroslav666 29.02.2012 21:25:12

štír> To řeknu, krade se fest. Jednou jsem přišel asi o 20 kubíků připravených v
metrech na odvoz :[ Do lesa jezdili vysypávat bordel, plechovkama doprostřed lesa na
houby atd. Tak jsem tam dal jen takovou dřevěnou závoru. A co myslíš? Minulý týden
ukradli i tu }:( Byla už krásně vyschlá tak si někdo pomohl /asi 6 metrů dlouhá a nikdo
na místě neřezal/
štír 29.02.2012 21:28:33
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}:( Jaroslav666> To je prasárna..asi bych takového hajz...přerazil..
Jaroslav666 29.02.2012 21:36:23

štír> Když nikoho nechytneš na místě, tak nic nenaděláš : Ale mám v plánu pár
vychytávek a pastí, Ale taky zapomínám a nechci se chytit do pasti sám :-D
štír 29.02.2012 21:44:43

+o( Jaroslav666> hm to je člověk pak na prášky
Hans-quad 29.02.2012 21:48:50

tak u nás se využívá takto ....  

štír 29.02.2012 21:50:34

Hans-quad> Ty máš tolik smráďat? :-DD dobrý..
pitrss 29.02.2012 22:01:23

štír> Nazdar, já ted koupil kolku,takže zatím jenom zábava.Práce příjde určitě taky. (y)
štír 29.02.2012 22:03:02

:-DD už jsem se díval..zajímá mě jak bude fungovat..až něco najezdíš
štír 29.02.2012 22:03:14

(y) pitrss>
pitrss 29.02.2012 22:07:54

štír> Tak snad něco vydrží.Je to gladoš na jinejch plastech.Zatím prvních 60km.
allesio007 01.03.2012 01:02:46

Hoši, kromě všeho co tady proběhlo používám na hlubokou orbu. Měl jsem samoděl
2-takt malotraktor z dob socializmu- chudák vylítanej. Než bych dělal generálku
motoru, šel do šmelcu a za půldne jsem udělal pluh. Polárka Madnum zvládá vše :-DD
:-D
štír 01.03.2012 07:37:49

:-D :-DD allesio007> tak tomu říkám traktor (y)
doctors 01.03.2012 09:13:28

Já občas takhle,ale moc to nefunguje,stačí malá díra a bylo to venku... :lol: 

štír 01.03.2012 09:15:12

:lol: :lol: doctors> Kolik tě stál ten speciál? :lol: :lol:
doctors 01.03.2012 09:25:23

No dost a protože to moc nefungovalo,tak jsem to celý odvez do sběrny a dostal za to
asi 900,-,tak jsem ani moc neprodělal! B-)
štír 01.03.2012 10:02:46

allesio007> Ze kterého roku je ta Polárka?
štír 01.03.2012 10:02:48

allesio007> Ze kterého roku je ta Polárka?
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Hans-quad 01.03.2012 10:13:43

Polaris Magnum ....max. r.v. 2006
štír 01.03.2012 10:18:24

Myslím .že to jsou dobrý stroje :-DD
štír 01.03.2012 10:18:24

Myslím .že to jsou dobrý stroje :-DD
allesio007 01.03.2012 10:50:29

štír> r.v.2004, ale jezdilo to v Irsku na farmě jenom s vlekem, takže to bylo skoro jako
nový. Mělo to ještě origo pneumatiky s polovičním vzorkem, který jsem ještě prodal a
baterka je tam ještě origo Polaris. Hlavně na práci je to bezkonkurenční stroj- pevná
kyvka na orbu super.
JardaPA 01.03.2012 11:00:50

Nazdar chlapy.Tak vozím dřevo já!!!! :-DD   

 

štír 01.03.2012 11:26:28

allesio007> co to stálo?
štír 01.03.2012 11:28:05

JardaPA> Dobrý vozík...ten jsis dělal? :-DD
JardaPA 01.03.2012 11:32:22

Dělal jsem si jej sám.Bez bržděnýho bych nikam nejel.Na podzim jsem ho prodal a
udělal vylepšenou verzi.A hned udělal 2.Jeden na prodej.
štír 01.03.2012 12:13:26

JardaPA> Jsi taky šikovnej..ten vozík se mi líbí...asi taky budu muset taky nějaký
vyrobit , ale menší abych se otočil na dvoře.
pumpy123 01.03.2012 14:27:30

allesio007> dej se nejake fotky jak tu orbu mas vyresenou to by me zajimalo diky
Richard.cz 01.03.2012 14:41:24

štír>Hans-quad> Ty máš tolik smráďat? :-DD dobrý..

Jakých smráďat? To v popředí je podle stroje a vzrůstu přece Hans!
allesio007 01.03.2012 14:44:55

štír> 59.000 asi před rokem a půl, kupoval jsem to u nás, ale nemá to noty. já po
silnici nejezdím a kopce mám za barákem.
allesio007 01.03.2012 14:48:05

pumpy123> kamoš něco natočil na mobil, ale musím to z něj dostat...je strašně
zanepřázdněnej :-D :-D :-D   Pár kousků železa a šroubků, troch sváření a jedničku
pluh jsem měl za ztarých dob
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pumpy123 01.03.2012 15:00:50

no me spis jde o to jak to mas udelane, aby ti to slo rvne a neslo nekam bokem ono to
veden pluhu neni lehke, ja chtel neco udelat jen ye to budu tahat za kouli ale prave to
slo kam chtelo jen ne rovne
Hans-quad 01.03.2012 15:05:45

pumpy123>no me spis jde o to jak to mas udelane, aby ti to slo rvne a neslo nekam
bokem ono to veden pluhu neni lehke, ja chtel neco udelat jen ye to budu tahat za
kouli ale prave to slo kam chtelo jen ne rovne

 http://www.quadmania...4&fid=22&fkid=&pgr=1
JardaPA 01.03.2012 15:59:26

pumpy123 stačí takle? prodal jsem ji za 35   

 

 

štír 01.03.2012 17:34:52

allesio007> To je dobrá cena za takový stroj
štír 01.03.2012 17:40:40

: Richard.cz> :-$ Ted jsem vedle
štír 01.03.2012 17:42:20

:-) JardaPA> Vypadá ten vozík schopně... (y)
Hans-quad 01.03.2012 17:42:22

štír>: Richard.cz> :-$ Ted jsem vedle

  nn nejsi,to Ryči je občas jinej víš B-) :lol:
štír 01.03.2012 17:55:32

:lol: :lol: :lol: už jsem myslel
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